
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  8 DE
GENER DE 2005

A la Vila de Montblanc, el dia 8 de gener de 2005, a les dotze del migdia, es reuneix a la Sala de
Sessions de l’Ajuntament,  el Ple de l’Ajuntament en sessió extraordinària, sota la Presidència de
l’Alcalde  el  SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  l’assistència  dels  Tinents  d’Alcalde  el SR.
JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, el  SR. GUILLEM JANÉ PUJOL, el  SR. JUAN
LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el
SR.  XAVIER  MARTÍ  ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,el  SR.  JOSEP
ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR
MAGRINYA  RULL, el SR.  JOAN  MOGAS  AMOROS,  el SR.  XAVIER  HUGUET
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el
Sr. ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ, que certifica.  

PRIMER PUNT.-  DONAR COMPTE DE LA RENÚNCIA DEL SR. CARLES CARRERAS
OLLÉ  DEL  CÀRREC  D’ALCALDE-PRESIDENT  DE  L’AJUNTAMENT  DE
MONTBLANC

Per part del Sr. Secretari es procedeix a donar lectura dels articles de les disposicions que regulen la
renúncia de l’alcaldia.

Tot seguit, el Sr. Alcalde procedeix a llegir el seu escrit de renúncia al càrrec d’Alcalde.

El Ple es dóna per assabentat de la renúncia del Sr. Carles Carreras Ollé  al càrrec d’Alcalde, fent-se
efectiva en aquest moment.

SEGON PUNT: ELECCIÓ DEL NOU ALCALDE DE L’AJUNTAMENT DE MONTBLANC

Atesa la renúncia del Sr. Alcalde , es forma la mesa d’edat, integrada pel Sr. GUILLEM JANÉ
PUJOL, que actua de president, i el Sr. DAVID VALLVERDÚ GENE, Regidors de major i menor
edat respectivament, i actuant de Secretari el que ho és de la Corporació, que certifica. 
Per  ordre  de  la  Presidència,  es  procedeix  a  la  lectura  de  les  disposicions  legals  que  afecten  a
l’elecció de l’Alcalde, i el President de la Mesa sol·licita als Regidors que han encapçalat les llistes
electorals,  si  es  presenten  com a  candidats  a  Alcalde,  responent  els  portaveus  de  les  llistes  el
següent: 

- el Portaveu d’ERC: que presenten el Sr. Josep Andreu Domingo
- el Portaveu d’APM: que presenten el  Sr. Josep Maria Campdepadrós Sans
- el Portaveu de CiU: que no en presenten
- el Portaveu de GDP: que presenten el Sr. David Vallverdú Gené
- el Portaveu de FIC: que no en presenten

A continuació es procedeix a la votació nominal, cridant-se als regidors per ordre alfabètic. Acabada
la votació, la mesa d’edat efectua l’escrutini,  que dóna el següent resultat: 

- set vots a favor del Sr.  JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS
- cinc vots a favor del Sr. JOSEP ANDREU DOMINGO
- un vot a favor del Sr. DAVID VALLVERDÚ GENÉ



En conseqüència, queda proclamat  Alcalde el Sr.  JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS,
que accepta el càrrec, procedint a la  presa  de  possessió, prometent  el càrrec amb la següent
fórmula:

Prometo per la meva  consciència  i honor, complir  fidelment   les  obligacions del  càrrec d’alcalde
de l’ajuntament de Montblanc  amb lleialtat al rei, i guardar i fer  guardar la constitució  i  l'Estatut
d'Autonomia de Catalunya.

Tot  seguit,  passa  a  presidir  el  Ple  en  la  seva  qualitat  d’Alcalde  President  de  l’Ajuntament  de
Montblanc, obrint un torn d’explicació de vot.

El Sr.  DAVID VALLVERDÚ GENÉ diu que és la segona vegada en aquesta legislatura que es
realitza l'elecció d'Alcalde. Que no desitja criticar el passat, sino que aquesta nova etapa sigui més
participativa que l'anterior i les entitats i la gent de Montblanc puguin intervenir més. Diu que la raó
del seu vot ha sigut perquè ningú esperava el vot del seu Grup i ningú s'ha posat en contacte amb
ells. Reclamen més diàleg, diu que no tanquen portes a ningú i desitja sort al nou Alcalde.

Intervé el  Sr.  XAVIER HUGUET NAVARRO,  que   efectua la  següent  intervenció,  literalment
transcrita: 

“Bon dia a tots, públic assistent, als que ens escolteu mitjançant Radio Montblanc i regidors.
Serè breu, i ho serè per tres motius :
En primer lloc perquè els Independents per Montblanc, estaríem més contents si avui no tinguéssim
aquest Ple en el que dimiteix un alcalde per tal de que un altra persona passi a ocupar el seu lloc;
això voldria dir que tindríem un govern fort, que fora l’escollit pel poble de Montblanc, i que sense
pactes ni concessions podria dur a terme el seu programa electoral.

En segon lloc, perquè tot i l’oferiment de col·laboració i treball, fet pel nostre grup passades les
eleccions, en aquest equip de govern no l’heu tingut mai en compte, es més, heu rebutjat totes les
nostres propostes i les de la resta de grups de l’oposició, per sistema, conscients i contents.

I finalment, i ara si, que la rialla d’algú que ens escolta serà més gran, perquè és el nostre parer que
ni l’actual equip de govern i el seu alcalde, ni el proper equip de govern i el seu alcalde, han decidit
ni decidiran mai res.

Però si que em crec en el deure i l’obligació de fer-vos a tots vosaltres, unes breus reflexions.

Recentment aquest Ajuntament torna a publicar el Butlletí d’informació Municipal i torna també a
començar pel número 01, el problema del nostre Montblanc, es que cada dos anys o menys fem
veure que tornem a començar pel número 01, i tan sols s’acaba una part de la feina anterior, i tal
com ens recorda la dita, en cada canvi perdem un llençol; recordem-ho, en tretze anys Montblanc
haurà tingut 7 alcaldes, personalment, crec que es un rècord lamentable, i la prova és el canvi a
pitjor de la situació de les arques de l’Ajuntament en aquests anys;  recordeu, l’Ajuntament som tots
i per tant, tots, i per mala gestió municipal tenim més deutes cada dia que passa. 

Senyor Carreras,  vostè en el  butlletí  d’informació municipal  diu,  “S’ha fet  feina.  S’ha fet  bona
feina” i d’altra banda també diu, “Els polítics som per damunt d’altra cosa els representants de la
voluntat popular, a ella ens devem i cada quatre anys s’avalua la gestió feta”, vull entendre que
aquesta avaluació a la que es refereix, deu ser el resultat de les urnes després de les eleccions; doncs
cal dir-li que el respecte a aquells resultats si que hagués estat feina i ben feta, el que es va fer però,
va ser manipular la voluntat de la majoria de montblanquins i montblanquines;  i  podent fer un
govern més ampli, més treballador, més representatiu, i millor per Montblanc, algú del seu partit,
igual que l’any 1999, sacrificà la voluntat del poble de Montblanc a més del seu propi cap de llista, i



el pitjor és que tot aquest enrenou es produí, no vull dir per odis i enveges, que i eren, però si per
enfrontaments  personals,  i  per  tenir  el  preuat  trofeu  de  la  cadira  d’alcalde;  llastimosament  el
perjudicat com sempre és Montblanc, i vers l’exterior, el prestigi de la institució cau en picat.

Vostè Senyor Campdeparós, i els grups polítics que representa també són responsables del que li he
dit al Senyor Carreras ja que foren l’altra part del pacte de govern, ara, li queden dos anys i mig per
endavant, esperem que per Montblanc faci tota aquella feina, i de la mateixa forma que reclamava
entre els anys 1999 i 2003 tal i com consta en les actes dels Plens, recordi totes aquelles queixes i
demandes sobre urbanisme, la indústria, el casc antic, els joves, la gent gran, la sanitat, el comerç, el
turisme, i com no, recordi també aquells escrits personalitzats denunciant els augments desmesurats
d’impostos i taxes com IBI, vehicles, aigua, o escombraries; posi fil a l’agulla i no esperi a demà per
començar, i si li fa, falta demani el cop de mà d’aquells que li ofereixen, que per Montblanc no
valen individualitats.

Per acabar, al prendre possessió com Alcalde el Senyor Carreras, li desitjarem bona sort i bona feina
en bé del poble de Montblanc; a vostè Senyor Campdepadrós li  desitgem el mateix  i també per
Montblanc, vostè i jo desprès haver sopat prop de 500 vegades junts, tot i no caminar plegats, sabem
que es pot fer, però permetin que em reservi el dret del dubte en quant a la gestió que ens espera, si
més no, en benefici de Montblanc voldria equivocar-me.
Res més, i gràcies.”

El Sr. JOSEP ANDREU DOMINGO diu que s'havia parlat de tenir dos torns de paraula i que al
final  no és així,  per la  qual  cosa ha de canviar el  seu discurs.  Seguidament  efectua la  següent
intervenció, literalment transcrita: 
“Per endavant el nostre reconeixement a la seva persona com a desè alcalde de l'era democràtica de
la Vila Ducal.
En l'hora de fer balanç del seu pas per l'alcaldia, que com tota obra humana té encerts i  errors,
permeti'ns discrepar i molt, de la seva altissima autoestima, doncs la califica de molt positiva, tal i
com declara en els mitjans de comunicació. No creiem que la prudència i la reflexió hagin estat
gaire companyes del seu viatge. I si no, com s'atreveix a dir que són un equip que deixem enrera els
pensaments polítics perquè ningú pensa viure d'això, quan en el seu mandat és la primera vegada
que a l'Ajuntament  de Montblanc s'institucionalitza un sou en un regidor. Com poden dir en el
butlletí de la Casa de la Vila que tot i que la situació econòmica de la que partien era certament
caòtica,  essent aquí el  Sr.  Guillem Jané,  regidor d'hisenda, del  desastre i  del miracle econòmic,
estoic, potser pensant amb el raig de llum, que camí de Damasc el tirà del cavall i el convertí de
recaudador d'impostos romà en un dels apòstols del cristianisme.
Miri, Sr. Carreras, en una cosa si que compartim plenament, quan afirma que deixen enrera les idees
polítiques, doncs si que les va deixar  per tal d'accedir vostè a l'alcaldia. I si vol li farem un repàs del
que  deien i  del  seu  programa electoral:La batedora:  deien que  era  irrealitzable,  que estava  mal
dissenyat i, ara, sense cap més modificació, es tira endavant.; La societat municipal d'aigües: CiU
deia que es tenia que privatitzar i donar a una concessionària i ara es constitueix. Els equipaments
com el Casal d'avis, Biblioteca: deien que havien d'estar dins de la muralla per així donar vida al
nucli.
Que en aquest any i mig l'activitat ha estat molt minsa i no s'ha fet un seguit de coses com: Polígon
logístic,  Implantació  de  noves  empreses,  Muralles,  Noves  entrades  de  diners,  Llei  de  Barris,
Capitalitat de la cultura catalana, pèrdua del Senglar Rock, Nous projectes.
Ja ho han dit, tota obra humana té clars i obscurs. Vostès han tirat endavant el pavelló, però tot vé
de la legislatura passada( projecte, finançament, adjudicació i l'inici de les obres ). Només faltaria
que no s'hagués acabat.
La conversió del carrer Major en una illa de vianants també s'ha fet, però enlloc de dialogar amb els
veïns afectats un senyor em va dir que vostè li va dir que si no li agradava com queda el carrer podia
canviar de poble i això demostra la seva manera de fer. Els alcaldes que han tingut majoria absoluta
no han sigut tan inflexibles amb l'oposició. 



Que a l'any 96 hi havia un alcalde amb majoria absoluta, però es va possibilitar a tots els partits a
participar  a  les  Festes  de  la  Mare  de  Deu de  la  Serra  i  en  aquesta  legislatura  s'ha  marginat  a
l'oposició.
Les  urnes  van  marginar  a  CiU  a  les  eleccions.  Van  obtenir  uns  mals  resultats,  indicadors  de
començar la nova legislatura en l'oposició i no pas d'assumir la màxima representació municipal.
Les desfetes electorals a les autonòmiques, estatal  i  europees han portat  la seva formació cap a
l'abisme, i vostè, que califica la seva etapa amb un deu, tard o d'hora, haurà d'assumir la realitat.
Miri Sr. Carreras, tots tenim l'obligació de treure ensenyances de la situació en què ens trobem i
aquest  és  un repte  també pel  nostre  grup.  ERC també aprén  i  sent  la  llista  més votada  està  a
l'oposició.
La nostra opinió del seu mandat és que per tal d'accedir a l'alcaldia ha renunciat al seu programa, al
seu ideari i  a les conviccions polítiques que representava i amb els quals va demanar el vot als
ciutadans. Un dia, el inapel·lable designi de les urnes ens portarà a tots al lloc que ens correspón i ,
per això, l'animem a què es presenti a les properes eleccions municipals. De la mateixa manera vol
agrair-li i celebrar les bones relacions amb la monarquia borbònica espanyola
Felciten al Sr. Campdepadrós com a nou Alcalde de Montblanc.
Volen recordar l'eslògan de la llista del grup ApM que era que eren la garantia per fer  fora de
l'Ajuntament a CiU. Veient aquest eslògan, veient l'acord de la Generalitat de Catalunya i, tot i que
la política local és diferent, és partidari del pacte catalanista i d'esquerres, tant a nivell de país, com
a nivell local.
ERC  vol  treballar  per  aproximar-se  en  aquesta  idea  i  cadascú  ha  d'acceptar  les  seves
responsabilitats, doncs que ApM pactés amb CiU i no amb ERC no segueix la línia del pacte del
tripartit. Les properes eleccions ja diran qui té raó.
Felicitar al nou alcalde, però tal i com van anar les negociacions d'última hora de l'any 2003, la
confiança en el Sr. Campdepadrós és nul·la.”

Intervé  el  Sr.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  que   efectua  la  següent  intervenció,  literalment
transcrita: 
“En  el  moment  d’elaborar  el  contingut  de  la  meva  intervenció  s’acumularen  moltes  idees  i
sensacions que van fer impossible una estructuració lineal o cronològica. És obvi que hi ha un
marcat component sentimental. Quan s’ha ocupat un càrrec com el que jo avui deixo, a banda de les
connotacions purament polítiques, és inevitable que apareguin de forma incontrolable la satisfacció
per haver pogut ser alcalde de Montblanc i l’orgull d’haver representat els vilatans allà on ha calgut.
Començaré fent una breu referència a la meva investidura com a alcalde ara fa un any i mig. Va ser
un fet imprevist,  ja que jo no era el cap de llista del grup polític del que formo part.  En aquell
moment, vaig creure que calia assumir la responsabilitat de ser alcalde per dos compromisos: l’un,
cap a Convergència i Unió, federació de la que sóc membre i que durant la passada legislatura havia
governat iniciant una sèrie de projectes en aquell moment inacabats. L’altre, cap als votants que
havien confiat en la llista on jo figurava i que ens havien donat suport desitjant que governéssim.
Aquest compromís personal cap a Convergència i Unió i els seus votants em va dur a acceptar altres
compromisos. Aquests van ser de caire polític i van quedar recollits en un pacte de govern amb
Acord per Montblanc. Un dels punts era el traspàs d’alcaldia a aquestes alçades de legislatura.
El pacte va incloure altres aspectes.  Alguns tan concrets com l’execució de determinades obres
d’infrastructures o la redefinició d’unes altres. Aquests punts s’han complert i me’n sento satisfet:
s’ha acabat el pavelló, el casal d’avis està en la segona fase i abans no acabi la legislatura esperem
comptar amb una biblioteca. A més, s’han fet moltes altres actuacions necessàries però en les que
ara no em vull estendre.
Hi ha altres fites, però, de les que me’n sento com a mínim igual de satisfet. Són objectius no escrits
en el pacte i que fan referència al tracte entre persones, al diàleg, a la confiança i al treball en equip.
Jutjar a priori  no és recomanable, però quan es fan pactes polítics no hi acostuma a haver prou
temps  per  conèixer  els  membres  d’altres  grups.  És  lògic,  doncs,  que  unes  vegades  s’encerti,  i
d’altres no.
Pot haver el cas de donar suport a algú amb qui et penses que hi podràs confiar i que després no es



confirmin les expectatives. I també que es comenci un camí en comú amb persones a les que no
coneixes a fons, però que quan hi tractes es veu que hi pot haver entesa.
Això és el que ens ha passat als regidors de CiU i ApM. En el moment de fer el pacte de legislatura
no sabíem què podíem esperar els uns dels altres, no sabíem quina era la capacitat de treball de la
resta de membres de l’equip de govern. I amb el temps això ho hem anat descobrint. En un clima de
gran cordialitat s’ha treballat com un veritable equip. Cadascú ha donat el seu punt de vista, que per
alguna cosa som de grups polítics diferents, però mai imposant res i encara menys condicionant les
decisions a criteris polítics de partit.
Voldria destacar aquesta generositat per part de tots. Persones que no amaguen cap carta i que fan
propostes regides per un sol principi: el bé per Montblanc. I us asseguro que no és un tòpic. 
Les  directrius  de  partit  queden aparcades  i  ningú imposa  cap  criteri  a  la  resta.  I  això  s’ha  de
ressaltar, ja que no sempre passa: ni quan s’està al govern, ni quan s’està a l’oposició. 
Les sigles de les formacions polítiques, la ideologia de cadascú tenen la seva importància. Però
l’actual  equip  de  govern  té  molt  clar  que  mai  han  de  superar  en  importància  al  progrés  i
desenvolupament de Montblanc i les seves persones.
És per això que acabo de dir,  que el suport  del grup municipal de Convergència i Unió al nou
alcalde  està  garantit.  Josep  Maria  Campdepadrós  seguirà  representant  aquest  tarannà  obert  i
dialogant que s’ha vist fins ara. I serà el cap visible d’un grup que ha de seguir impulsant projectes i
prenent decisions que millorin dia a dia la qualitat de vida dels montblanquins i montblanquines.
Sempre  hi  ha  feina  per  fer,  i  cal  seguir  fent-la.  Tenim  per  davant  reptes  importants  que  ens
engresquen.
Entre els urbanístics, el que probablement marcarà la legislatura i redefinirà una important part de la
vila com va succeir a finals del segle XIX. M’estic referint a la transformació de l’antiga carretera
que  creuava  Montblanc.  S’aprofitarà  per  instal·lar  col·lectors  i  s’urbanitzarà  de  manera  que  la
imatge final sigui digna d’un conjunt monumental com el que tenim.
Montblanc creixerà, en el que resta de legislatura i més endavant. Cal ordenar aquest creixement,
tan l’urbà com l’industrial. Ha de ser un desenvolupament racional i sostenible, que no ultrapassi les
nostres possibilitats i que no sobredimensioni la realitat actual. Caldrà aplicar molt de seny.
En equipaments, tenim el compromís d’acabar el que està iniciat i de fer funcionar correctament el
que  ja  s’ha  finalitzat.  Però,  a  més,  hem  d’incorporar  nous  propòsits,  com  la  construcció  de
l’anhelada piscina coberta. Un equipament necessari i que ha de reforçar la capacitat de lideratge
comarcal que té Montblanc.
Vull parlar també del Pla Estratègic del nucli antic, projecte ja endegat, al qual m’hi podré dedicar
molt  específicament  com a  regidor  a  partir  d’ara.  Es  tracta  d’un  marc  d’actuació  amb moltes
possibilitats que ha d’ajudar a mantenir l’activitat dins el que sempre hem denominat “el poble”. Per
això tindrà repercussió en aspectes de comerç, d’habitatge, d’aparcaments, d’instal·lacions, i que de
ha de revitalitzar tot el conjunt. 
S’inclouran importants actuacions com continuar amb la restauració de la muralla o urbanitzar els
voltants de l’església de Sant Miquel.
Tot  això  ha  de  donar  més  valor  al  conjunt  monumental  de  Montblanc  que  junt  amb  la  resta
d’atractius del municipi cal saber impulsar des del Patronat de Turisme que també s’hauria de crear
properament.
Tot plegat, cal interpretar-ho com la continuació d’un projecte. És doncs, un punt i seguit, un petit
canvi que no ha d’afectar per res el trajecte que estem fent cap un objectiu comú.
En el moment d’acabar la meva exposició, vull fer un sincer reconeixement als meus dos companys
de grup municipal, Guillem Jané i Xavi Martí, i també als membres de la llista de Convergència i
Unió a les darreres eleccions i als òrgans de govern del meu partit Convergència Democràtica de
Catalunya dels quals sempre he rebut suport incondicional.
I, com no, a la meva família, la gran sacrificada sempre de l’activitat política. A la meva dona i a la
meva filla, gràcies per la seva paciència i comprensió.
I un missatge final, avui deixo de ser alcalde, però segueixo sent en Carles Carreras, ni he canviat ni
canviaré, estic a disposició del poble i com a regidor a ell em seguiré devent.
 ”



Intervé el Sr. Alcalde, que  efectua la següent intervenció, literalment transcrita: 
“El pacte de Govern entre Convergència i Unió i Acord per Montblanc per la Legislatura 2003 –
2007 establia l'alternança en l’Alcaldia i uns acords programàtics : construcció del Pavelló Esportiu,
Casal  d’  Avis,  que  s’estan  complint  àmpliament  junt  amb  :  l’ampliació  de  sòl  industrial  i
residencial, la urbanització de carrers, la promoció d’habitatges de protecció oficial, i moltes altres
accions de govern petites o grans, en curs, com : millores en el Casc Antic, la Biblioteca o les Festes
de  la  Serra.  Tot  això,  simultàniament  amb l’execució  d’un  Pla  de  Sanejament  degut  a  la  greu
situació econòmica en que es troba l’Ajuntament de Montblanc.
Aquest resultat, ha estat , i és possible gràcies a la bona entesa de l’equip de govern i a compartir
l’objectiu  de  millorar  Montblanc  i  augmentar  els  Serveis  i  el  Benestar  dels  montblanquins  i
montblanquines.
Avui procedim a fer el relleu d’Alcaldia, he de dir que estic molt satisfet dels resultats d’aquest any
i mig en què el Carles Carreras ha estat Alcalde. Espero que ell pugui dir el mateix de mi a l’acabar
la legislatura.
Crec que també ha ajudat, a que això fos així, el que tant ell com jo no haguem tingut el desig
d’esser alcaldes com a objectiu polític personal. 
Vull agrair a les persones que van confiar amb mi com a candidat a l’Alcaldia,  per Acord per
Montblanc i als Regidors que avui mhan recolçat com Alcalde, a tots moltes gràcies i espero satisfer
a tots.
Per acabar i fen unes consideracions personals us explicarè el que li constetarè avui, si la torno a
trobar, a la senyora que fa més de 20 anys, quan un dia d’estiu tornava cap a casa, cansat i brut com
un carboner, després d’apagar un Incendi Forestal. 
Ella em va preguntar com es que m’agradava fer de Bomber Voluntari amb el perill que comportava
i el brut que era.
Jo li vaig respondre, que no m’agradava fer de Bomber Voluntari, sinó que ho feia perquè el que no
m’agradava era que es cremessin els Boscos.
I el mateix li vaig dir el dia que m’interrogava de perquè era Voluntari de Creu Roja.
Avui, si la trobo, se que em preguntarà : com et pot agradar fer d’Alcalde amb els maldecaps que
comporta ?
I jo li tornarè a respondre el mateix : no m’agrada fer d’Alcalde, però hi ha moltes coses que encara
m’agraden menys, no m’agrada haver vist com tants montblanquins han marxat de Montblanc per
falta de llocs de treball o d’habitatges, no m’agrada que cada dia més gent gran visqui sola amb falta
d’atenció i afecte,  no m’agrada veure montblanquins enganxats a les drogues o a l’alcohol i menys
si són joves,   no m’agrada una societat que està confonent progrès amb el consum sense límits, ...
Ja se per l’experiència a Bombers o a la Creu Roja, que continuaran cremant els Boscos o morint
persones en accidents de trànsit evitables. Ja ho sé.
També sóc conscient que com Alcalde no podré resoldre ni totes ni en la seva totalitat les coses que
no m’agraden.   Ja ho se.
Però crec en l’obligació moral i personal de contribuir a la millora del benestar de les persones, així
com en la conservació del Patrimoni Històric, Natural i Cultural.
Crec que cadascú a de posar el granet de sorra des del lloc en què es troba en cada moment, tal com
han fet tots els Regidors i Regidores que han passat per aquesta Casa de la Vila.
Avui accedeixo a l’Alcaldia de Montblanc amb satisfacció, de la mateixa manera que espero deixar-
la amb la satisfacció de la molta feina feta per el meu poble,  i aprofito per demanar i convidar a tots
els  montblanquins  a  compartir-la  per  fer  un Montblanc  millor,  una  Catalunya millor  i  un món
millor.
Gràcies. ”

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a la una del migdia, i per constància del que
s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. Alcalde, junt amb el
Secretari, que certifica.



DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  4  folis números                a
                  , ambdós inclosos.


